
Zápis z porady vedení konané dne 19. 1. 2015 

Přítomni: Malinka, Šrubařová, Regner, Rebok, Křenek, Bartošek, Novotná Buršíková 

Omluveni: Račanský, Matyska, Kohoutková, Ledvinka 

 

 

1. Přepojování telefonních ústředen 

– Šrubařová předala harmonogram přepojování tajemníkům. Friessová dodá 

telefonistům aktuální přehled, která zařízení jsou v našem majetku. Metodiku 

nakládání se zařízeními  z OP VaVpI řešit s rektorátem. Digitální telefony se budou 

měnit kus za kus.  

– Rebok informoval, že obnova telefonie probíhá bez větších zádrhelů. Proběhlo několik 

jednání s dodavatelem, na zítřek je plánována schůzka s technickými pracovníky 

(zástupci fakult a HS). V rámci schůzek se vyjasňovala nějaká nedorozumění, zatím 

však probíhá vše podle plánu/harmonogramu. Lokalita ESF, kde by chtěli měnit lokaci 

ústředny, bude navštívena zítra. 

 

2. Výjezdní zasedání  

– Vojtová zašle divizním seznamy jejich kmenových zaměstnanců, kteří by se měli 

účastnit výjezdního zasedání, divizní uváží, kteří dohodáři by se také měli zúčastnit. 

Jmenný seznam zašlou do pondělka 26. 1. 

– Navržený termín 11.-12. května, Šrubařová zjistí možnosti ubytování v zařízeních 

v Kurdějově a Mikulově.  

– Byl odsouhlasen tvrdší postup proti osobám, které zbytečně přidělávají práci a starosti 

při organizaci a zajištění VZ, divizní budou v tomto směru informovat své pracovníky.  

– Křenek navrhuje, aby program dostalo na starosti nové PR oddělení, diskuse proběhne 

na příštím kolegiu.  

 

3. Citlivá medicínská data na Ceitecu 

– Ceitec MU zpracovává citlivá medicínská data vědeckého charakteru ve spolupráci 

s MeDiMedem. Požadují smlouvu o odpovědnosti, měla by být jedna pro celý Ceitec, 

jednotlivé součásti mají mít stanovenu odpovědnou osobu. Za ÚVT řeší Javorník.  

 

4. Kontrola úkolů 

– Rebok informoval o problémech se zapojením nové ústředny na Carle, tento týden 

proběhne velká koordinační schůzka. Zatím bude provoz probíhat na staré ústředně.  

– ID karty – je zpracována zpráva o současném stavu, Křenek upraví do podoby, kterou 

můžeme předat pror. Janyškovi 

– Safe Q – Malinka informoval o stavu řešení centralizovaných zaměstnaneckých a 

studentských tisků před SafeQ. Aktuálně se řeší začlenění PED a PrF do stávajícího 

řešení běžící na verzi SafeQ 3. Na PED se začlenění zdržuje kvůli technickým 

problémům na straně dodavatele. Na PrF je domluven harmonogram začlenění 

v průběhu prvního čtvrtletí 2015. Souběžně poskytujeme metodické vedení FI pro 

zapojení tiskáren Science parku do jejich vlastní instance SafeQ v5. Také pokračuje 

analýza prostředí pro potřeby upgradu celého řešení studentských tisků. Aktuálně je 

již vyřešena HW architektura a struktura databází, v řešení je koncepce účtování a 

začlenění univerzitních identit. Další jednání s YSOFTem je naplánováno na 

23.1.2015. (kontrola 26. 1.) 



–  Proběhla diskuse o přístupu k tiskárnám na ÚVT. Informace o správě tiskáren by měl 

mít k dispozici helpdesk. 

– Telefonie – probíhají jednání s firmou, tento týden proběhne velká koordinační 

schůzka, je připraven dodatek k servisní smlouvě na stávající zařízení.  

– Úkoly po P. Holubovi – Rebok má zpracován přehled přebírání, bezpečnostní 

směrnice čeká na vyjádření ředitele.  

– Přechod eduroamu pod správu FI – předány materiály k infrastruktuře a nabídnuta 

pomoc, další kontrola 2. 2. 

 

5. Ostatní  

– Bartošek stále čeká na úvodní slovo ředitele k výroční zprávě za rok 2013. Ředitel 

zpracuje do 26. 1. 

– Křenek dal ke zvážení provozování hostingu virtuálních strojů jako hospodářskou 

činnost. Bude projednáno s ředitelem.  

– Regner informoval, že Adobe ruší trvalé licence (s výjimkou Acrobatu), od půlky 

února budou už jen přes předplatné. Regner pošle podklady Šrubařové, bude se řešit 

mezi tajemníky. Pracovníci LVT jsou o situaci informováni. 

– Autocont vypovídá kvůli změnám kurzu rámcovou smlouvu na notebooky, nutno 

připravit podklady pro novou RS. Regner pošle potřebné informace pro tajemníky.  

– Je uzavřena smlouva s ESETem na licence antiviru, součástí je 1 000 licencí zdarma. 

Systém jejich rozdělování je ke zvážení.  

– Regner chce převzít místní LVT na PřF do centrální správy, veškerá jednání je třeba 

mít písemně zdokumentována.  

– Rebok informoval, že v minulém týdnu se ukázalo, že se bude podepisovat nová 

smlouva o poskytování připojení záchrance (hasiči). V rámci ní by prý snad měly být i 

nějaké garance (informační stopa skrze A. Křenka, dle původních informací nic 

takového nebylo) - nutno prověřit, zda bychom tímto nespadli pod působnost Zákona 

o kybernetické bezpečnosti. Více by měl zřejmě vědět p. Ledvinka. 

– Rebok – zmínil problém switchů pro Přírodovědeckou fakultu. Správci na PřF (Greger 

s Hanžlem) si moc netroufají je nainstalovat místo stávajících switchů. Jedná se o 

službu, kterou neposkytuje ústav běžně v rámci podpory fakultám. 

Kolegium se aktuálně kloní spíše k názoru režimu standardní podpory než řešení 

instalace jako placené služby. Konečné rozhodnutí odloženo na dobu přítomnosti p. 

ředitele. 
 

 

 

Zapsala:                                       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                                    Otto Dostál 

         zástupce ředitele pro vědu a výzkum 

 


